

LAN and TAM are now LATAM



www.latam.com



LATAM - ANIMALS IN HOLD - Transport restriction for two (2) new breeds

Please be informed that **from October 1st, 2017**, breeds as "american bully" (canines) and "silver" (felines) **will not be accepted** for transportation as animals vivant on hold (AVIH) due to its condition of **dangerous and brachiocephalic breeds** respectively.

From October 1st, 2017, these breeds will not be confirmed; therefore, check-in personnel at the airport only will accept those especial services that are confirm in the PNR, i.e., those that were confirmed before this new restriction.

Remind that the acceptance of the animal **is subjected to the health and documentation restrictions established by the health authorities in each country.**

Below an updated list of all **restricted breeds** (brachycephalic and dangerous):

Breeds not accepted as AVIH			
Canines (dogs)			Brachycephalic Felines (cats) breeds
Brachycephalic breeds	Dangerous breeds	Dangerous and brachiocephalic breeds	
Affenpinscher	Bull Terrier	American Staffordshire Terrier (Amstaff)	American Burmese
Boston Terrier	American Bulldog	English Staffordshire Bull Terrier (Staffi)	Himalayan
Bulldog (all breeds)	American Bully (New)	American Pitbull Terrier	Persian
Cane Corso or Italian Mastiff	Akita In	Boxer	Exotic Shorthair
Chow Chow	Argentine Mastiff	Bullmastiff	Silver (new)
English Toy Spaniel	Fila Brasileiro	Dogue de Bordeaux	
Brussels Griffon	Karabash	Neapolitan Mastiff	
Japanese Chin	Rottweiler	Canary Mastiff	
Lhasa Apso	Japanese Tosa		
English Mastiff			
Pekingese			
Pug or Carlino (all breeds)			
Shar Pei			
Shih Tzu			
Tibetano Spaniel			

This information will be updated at ["animal in hold"](#) chapter in MUNDOLATAM

Date Last Updated: 28/09/2017

LATAM – ПЕРЕВОЗКА ЖИВОТНЫХ В БАГАЖНОМ ОТСЕКЕ – Ограничения в перевозке для 2 новых пород

Информируем Вас, что с **01 Октября 2017г.**, такие породы как " американский бульдог " (собака) и "серебристая" (кошка) **не будут приняты к перевозке как животные в багажном отсеке (AVIH) относящиеся к опасным и брахицефальным породам (собаки с укороченной лицевой частью черепа – короткой и приплюснутой мордой).**

С 01.10.2017 г. эти породы не будут подтверждены в PNR, а на регистрации будут приниматься только те животные, которые были подтверждены до введения нового ограничения.

Напоминаем Вам, что **принятие к перевозке животных основывается на правилах и документах, установленных органами здравоохранения каждой страны.**

Обновленный список пород животных, запрещенных к перевозке (брахицефальных и опасных пород):

Breeds not accepted as AVIH			
Canines (dogs)			Brachycephalic Felines (cats) breeds
Brachycephalic breeds	Dangerous breeds	Dangerous and brachiocephalic breeds	
Affenpinscher	Bull Terrier	American Staffordshire Terrier (Amstaff)	American Burmese
Boston Terrier	American Bulldog	English Staffordshire Bull Terrier (Staffi)	Himalayan
Bulldog (all breeds)	American Bully (New)	American Pitbull Terrier	Persian
Cane Corso or Italian Mastiff	Akita In	Boxer	Exotic Shorthair
Chow Chow	Argentine Mastiff	Bullmastiff	Silver (new)
English Toy Spaniel	Fila Brasileiro	Dogue de Bordeaux	
Brussels Griffon	Karabash	Neapolitan Mastiff	
Japanese Chin	Rottweiler	Canary Mastiff	
Lhasa Apso	Japanese Tosa		
English Mastiff			
Pekingese			
Pug or Carlino (all breeds)			
Shar Pei			
Shih Tzu			
Tibetano Spaniel			

Эта информация будет обновлена в главе ["animal in hold"](#) на сайте MUNDOLATAM

Date Last Updated: 28/09/2017